

研究論文

再思生態觀點：原住民族社會工作中人與非人交織的關係網絡 【國圖】

.....鄧湘漪(Hsiang-I Teng)
【Rethinking Ecological Perspectives: The Relational Network between Human and Non-human in Indigenous Social Work in Taiwan】

兒少表意權在安置機構的實踐與挑戰 【國圖】

.....王思淳(Si-Chun Wang)、胡中宜(Chung-Yi Hu)
【“The Right of the Child to Be Heard”: The Experience and Challenges in a Residential Care Facility】

在地老化實踐、外在連續性與都市老人生活品質研究：以臺北市為例 【國圖】

.....蘇苓儀(Chin-Yi Su)、趙曉芳(Shiau-Fang Chao)
【Aging in Place Factors, External Continuity and Quality of Life among Older Adults in Cities: Taipei City Taken as an Example】

「我是志工，我得到尊敬！」新住民女性在台參與志願服務的充權歷程解析
【國圖】

.....王翊涵(Yi-Han Wang)
【“I am a Volunteer; I Earn Respect!” Analyzing Empowering Experiences of Female New Immigrants for Participating in Volunteering Services in Taiwan】

男同志愛滋感染者交織烙印經驗與因應策略初探 【國圖】

.....潘淑滿(Shu-Man Pan)、郭書辰(Shu-Chen Kuo)、莊登閔(Deng-Min Chuang)
【Intersectional Stigma Experienced by Gay Men Living with HIV in Taiwan】